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En wat zal 2022 brengen ...
Met de bestuurswissel zijn de problemen niet zomaar weg, zegt N-VA gemeente-
raadslid Daphné Dumery. “Het dossier rond de verkoop van het casino is besmet. 
Er moet daarom geschrapt worden in de investeringsplannen.” 

De plannen voor de stad worden vastge-
legd in een meerjarenplan waar de sche-
pen van Financiën er moet over waken 
dat de geplande uitgaven gefinancierd 
kunnen worden. Zo lagen er plannen op 
tafel voor een nieuwe sporthal aan het 
zwembad, een nieuw cultuurcentrum, 
vernieuwing van straten, de heraanleg 
van de markt met vernieuwde tramhal-
te, en de renovatie van het stadhuis. 

De socialistische schepen voor Finan-
ciën was er gerust in: al onze plannen 
konden gerealiseerd worden wanneer we 
de site van het oude zwembad zouden 
verkopen, de gronden van D’Hoogp-
loate een ons casino in de markt zetten. 
Hij kleefde daar bedragen op waardoor 
de meerjarenplanning kon opgesteld 
worden. Zijn schattingen werden aan de 
diensten voorgelegd en zij vonden deze 
realistisch. 

Advocaten houden verkoop tegen

Totdat er natuurlijk in de lente van 2021 
iets fout liep. De socialist ging een stapje 
te ver en had al een koper in gedachten 
voor het casino: de eigenaar van de Petit 
Rouge. Een gespecialiseerd advoca-
tenkantoor diende uit te zoeken hoe 
en kwam terecht tot de vaststelling dat 
dit niet wettelijk kon. Tegelijk werd de 
eigenaar van de Petit Rouge vernoemd 
in een Limburgs rood schandaal.  

Besmet dossier

Samen met de andere spanningen die 
erop dat moment al waren in het college 
kwam er dus nog bovenop dat de ganse 

meerjarenplanning diende herzien te 
worden. Het dossier rond de verkoop 
van het casino was besmet geraakt. Er 
moest voor 20 miljoen euro geschrapt 
worden. 

Met de bestuurswissel is dit probleem 
echter niet weg. Ook de Open Vld zal 
- met dezelfde socialistische schepen 
bevoegd voor Financiën in het college – 
zal keuzes moeten maken. 

De vraag is dus wat 2022 zal brengen. 
Hopelijk kiest het stadsbestuur voor 
projecten en investeringen die voor de 
ganse stad goed zijn, voor iedereen die 
hier woont, werkt, verblijft en inves-
teert.

Daphné Duméry

Bijlange niet knock-out

Het ‘rijk der vrijheid’ werd met 
toeters en bellen aangekondigd, maar 
blijkbaar hebben heel wat experts en 
beleidsmakers zich mispakt aan de 
hardnekkigheid van het coronavirus. 
Wij hopen samen met u dat we vlug 
uit deze gezondheidscrisis komen.

Op politiek vlak zorgden gewijzigde 
spelregels ervoor dat een andere 
meerderheid het levenslicht zag in 
onze kuststad. Toen het na dubi-
euze praktijken te heet werd onder 
de voeten, besloot Vooruit - vooral 
verantwoordelijk voor begroting en 
fi nanciën  - om met eeuwige vijand 
Open Vld  een coalitie op te zetten 
en zo de twee andere partners uit de 
vorige ploeg buitenspel te zetten.

In die nieuwe coalitie hebben ze nu 
diezelfde bevoegdheden. Zij kunnen 
dus het beleid van de vorige ploeg 
verdedigen en eventueel verder zet-
ten. Of ben ik nu té sarcastisch? 

Wie dacht dat na die wissel N-VA 
knock-out is, heeft het verkeerd voor. 
Met optimisme, verse moed en hoop 
gaan we verder aan de slag .

Prettige feestdagen en een prachtig 
2022 toegewenst.

Het dossier rond de verkoop van het casino 
blijft besmet.
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Wissels in de gemeenteraad
De N-VA kreeg met Kurt Decleer een nieuwe kracht in de gemeenteraad. 
Kurt volgt Alfons Monte op, die door een verhuis uit de gemeente ontslag 
moest nemen. Kurt zetelde in het Bijzonder comité van het OCMW en wordt 
daar opgevolgd door Martine Beckx. N-VA Blankenberge-Uitkerke is ervan 
overtuigd dat beiden dit op een gedreven manier zullen doen en wenst hen alle 
succes. 

NIEUWJAARSRECEPTIE
N-VA Blankenberge

30 januari 2022 vanaf 
11 uur in Cabo 

Onze nieuwjaarsreceptie gaat deze keer 
wel door, maar nog steeds onder voorbe-

houd van de geldende coronamaatregelen.

Gastspreker is federaal 
parlementslid Bjorn Anseeuw

Inzetten op strijd tegen (kans)armoede
Kansarmoede blij�  één van de grootste uitdagingen van onze stad. Meer dan 30 procent van onze inwoners lee�  in kans-
armoede. 10 procent kan zelfs niet alle rekeningen betalen. Een grondig actieplan is nodig maar het sociaal beleid komt 
maar niet van de grond. De grote aankondiging van het ‘minirechtenonderzoek’ blijkt een lege doos te zijn en werkt te 
weinig proactief, stelt N-VA-gemeenteraadslid Dennis Monte vast.

Het is onze plicht om dit aan de kaak te stellen en de nodige voorstellente formuleren. Op de voorbije gemeenteraden deden 
we heel watsuggesties (zie verder in dit artikel), maar die werden zonder enige heldere motivatie weggestemd.

  Zo willen we breder informeren over het Sociaal Huis, dat er moet zijn voor iedereen. 

  We willen onderzoeken of er meer mensen in aanmerking komen voor een gratis energiescan, om zo stappen zetten naar 
een energiezuinigere woning. Niet onbelangrijk in tijden van stijgende energieprijzen. Dit heeft zowel een impact op onze 
factuur alsook op onze ecologische voetafdruk.

  We willen meer mensen naar de vrijetijdstoelage begeleiden, zodatkinderen en jongeren zichzelf kunnen ontdekken en 
ontplooien. Momenteel maakt zo goed als niemand gebruik van deze toelage. 

  Daarnaast moeten de beschikbare middelen beter worden ingezet. Per kind kan men 500 euro toelageaanvragen per 
kalenderjaar. Dat bedrag moet echter binnen één en dezelfde verenigingworden gebruikt. Deze 
beperking wegnemen, zorgt ervoor dat kinderen meer activiteiten kunnen verkennen, en dat de 
voorziene middelen efficiënter gebruikt kunnen worden.

Helaas werden deze voorstellen niet gevolgd door het stadsbestuur (Open Vld en Vooruit).

“Ondanks het wegstemmen van deze duidelijk positieve voorstellen zal ik dit blijven verdedigen.
Dennis Monte, N-VA-gemeenteraadslid
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N-VA ijvert voor afschaffen eenrichtingsverkeer De Smet de Naeyerlaan
Het eenrichtingsverkeer in de De Smet 
de Naeyerlaan - eerst vanaf april, tot 
september, daarna teruggeschroefd tot 
enkel de twee zomermaanden - zorgt al 
vanaf de start voor enerzijds verwarring 
bij de toeristen en onze eigen bewoners, 
en anderzijds voor frustratie bij de lokale 
handelaars. 

De fabel als zou De Lijn hier vragende 
partij geweest zijn voor het invoeren van 
eenrichtingsverkeer om zo de trams snel 
genoeg te laten doorstromen werd in de 
verkeerscommissie van september teniet 
gedaan door de huidige schepen van 
Mobiliteit.

Meteen beslissen? 

Door het verplaatsen van de tramhalte 
Markt ontstaat er een natuurlijke door-
stroommaatregel voor het tramverkeer 
en is het eenrichtingsverkeer in juli en 
augustus niet meer nodig: de eventuele 

voordelen wegen niet op ten opzichte van 
de hinder dat het met zich meebrengt ge-
durende de maanden juli en augustus.

“Ik kreeg slechts een nietszeggend ant-
woord: “We bekijken het verder, nemen het 
mee naar de volgende vergadering” … Er 
waait duidelijk een andere wind sinds het 
aantreden van de nieuwe bestuursploeg, 
en die is ook voelbaar in de verkeerscom-
missie. Helaas is het nu tegenwind”, besluit 
bestuurslid Andy De Bruyne.  

In de gemeenteraad van november werd 
het punt voor het definitief afschaffen van 
het eenrichtingsverkeer geagendeerd door 
de N-VA samen met CD&V. Zonder enige 
duidelijke motivatie werd dit door het 
nieuwe bestuur gewoon weggestemd.

Geen opstopping

“De voorbije jaren hebben aangetoond 
dat zowel voor en na deze zomermaanden 
en tijdens drukke toeristische weekends 
zoals bijvoorbeeld in juni en september 
er geen vertraging op te merken viel in de 
doorstroming van de tram. Ook tijdens de 
paasvakantie en verlengde weekends werd 
er geen opstopping van trams vastgesteld. 

Niet uit te leggen dus waarom de nieuwe 
bestuursploeg zo achter dit eenrichtings-
verkeer blijft staan!”, stellen N-VA afge-
vaardigden in de verkeerscommissie Kurt 
Decleer en Annelies Timmermans vast. 

Winterpret komt naar Blankenberge
In juni 21 werd de concessie gegund voor het totaalconcept Winterpret, dat zal vijf weken 
lang en tot 9 januari op het Koning Leopold III-Plein doorgaan. Het plein is omgetoverd 
tot één groot winterdorp met een schaatspiste, een gigantische make-a-wish kerstboom, 
het huis van de kerstman, verschillende chalets, een heuse après skibar en zoveel meer. 
Het is zeer bewonderenswaardig dat deze concessionaris zo zijn uiterste best doet om ons 
steedje in deze moeilijke omstandigheden een warme kerstsfeer te bezorgen.  

Bij het ter druk gaan van dit krantje is er nog hoop op het plaatsvinden van de Kerstpa-
rade die opnieuw  naar Blankenberge komt op 26 december 2021, al is dit met een jaartje 
uitstel. Volop genieten van de prachtige praalwagens en de vele figuranten. Als stoetenstad kunnen we dit niet aan ons laten voorbij-
gaan. 

“Natuurlijk kon er voor de zomer niet ingeschat worden welke coronamaatregelen er met deze kerst zouden gelden. Ondanks alles 
hebben wij toch plannen uitgewerkt om het wintertoerisme te ondersteunen en verder aan te wakkeren in onze badstad.”, aldus 
gemeenteraadslid Benny Herpoel.

Hartveilig Blankenberge
In juni van dit jaar werd het belang van toegankelijke AED-toestellen in de stad opnieuw onder de 
aandacht gebracht dankzij een gulle schenking. Verscheidene AED’s kregen een plaats in het cen-
trum van de stad. Een daad waar we enkel maar blij om kunnen zijn, gezien deze toestellen effectief 
van levensbelang kunnen zijn bij een hartstilstand.

Dossier blijven opvolgen

Het streven naar een hartveilige stad mag echter niet afhankelijk zijn van private initiatieven. Daar-
toe werd reeds in januari 2020 een raadsbesluit, geamendeerd door de N-VA, unaniem goedgekeurd 
binnen deze gemeenteraad. Sindsdien bleef gemeenteraadslid Dennis Monte dit dossier opvolgen, 
ondanks de vertragingen door de pandemie en ondanks de bestuurswissel.

“Ik volg deze zaak op de voet om sensibilisering rond een hartveilige stad hoog op de agenda te hou-
den. De inhoud mag nooit ondergeschikt zijn aan politieke profilering”, aldus Dennis Monte.

We blijven ijveren voor een 
hartveilig Blankenberge met 
inzet op opleidingen, AED’s 
zichtbaar in de stad en sensi-
bilisering.

Kurt Decleer, Annelies Timmermans en 
Andy De Bruyne.

www.n-va.be/blankenberge
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


